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Protokół Nr LVIII/2023 

z sesji Rady Powiatu Nowodworskiego 

z dnia 31 sierpnia 2023 roku 

Obrady LVIII sesji rozpoczęto 31 sierpnia 2023 roku o godzinie 09:00, a zakończono 

o godzinie 09:35 tego samego dnia. Posiedzenie odbyło się w Starostwie Powiatowym 

w Nowym Dworze Mazowieckim.  

Zdzisław Szmytkowski – przewodniczący Rady - poinformował, że zgodnie z Ustawą z dnia 

11 stycznia 2018r. o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli 

w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, 

obrady Rady Powiatu są  nagrywane i transmitowane. Administratorem danych osobowych 

przetwarzanych jest Starosta Nowodworski. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Zdzisław Szmytkowski – przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego, o godzinie 09:00 

otworzył LVIII sesję, wypowiadając formułę: otwieram obrady LVIII sesji Rady Powiatu 

Nowodworskiego, a następnie stwierdził prawomocność obrad, w obradach uczestniczyło 17 

radnych (19 radnych statutowy skład Rady Powiatu Nowodworskiego). 

Obecni: 

1. Paweł Calak 

2. Elżbieta Kapałka 

3. Krzysztof Kapusta 

4. Radosław Kasiak 

5. Mariusz Kraszewski 

6. Katarzyna Kręźlewicz  

7. Anna Maliszewska  

8. Anna Małecka 

9. Marcin Manowski 

10. Zbigniew Niezabitowski  

11. Monika Nojbert 

12. Grzegorz Paczewski  

13. Adam Szatkowski 

14. Zdzisław Szmytkowski  



2 

 

15. Dariusz Tabęcki 

16. Mariusz Torbus 

17. Mariusz Ziółkowski  

Nieobecni Serwatka Jan i Szafrański Kamil 

Lista obecności załącznik nr 1 do protokołu. 

W sesji uczestniczyli goście: Monika Knobloch – główny księgowy Nowodworskiego Centrum 

Medycznego, Marek Rączka - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 

2.Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad LVIII sesji Rady Powiatu Nowodworskiego przekazany Radnym 

(załącznik nr 2 do protokołu). 

Do zaproponowanego porządku nie zgłoszono wniosków, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie jego przyjęcie, tj.: 

2. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji nr LVII/23 z dnia 29.06.2023r 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Nowodworskiego; 

2) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok; 

3) rozpatrzenia petycji; 

4) przekazania skargi. 

6. Sprawozdanie z pracy Wydziału Architektury i Budownictwa za rok 2022. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Sprawozdanie z pracy Zarządu pomiędzy sesjami Rady. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie sesji. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad LVIII sesji Rady Powiatu Nowodworskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (17) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Adam Szatkowski, Zdzisław 

Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

NIEOBECNI (2) 

Jan Serwatka, Kamil Szafrański  

3. Przyjęcie protokołu z sesji nr LVII/2023 z dnia 29.06.2023r. 

Nie zgłoszono uwag, Przewodniczący Rady stwierdził przyjęcie powyższego protokołu. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Nowodworskiego (załącznik nr 3 do protokołu); 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  

i Bezpieczeństwa Publicznego - poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię, co do 

projektu uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowodworskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Adam Szatkowski, Zdzisław 

Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

NIEOBECNI (2) 
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Jan Serwatka, Kamil Szafrański 

Rada Powiatu Nowodworskiego przyjęła Uchwałę nr LVIII/358/2023 w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Nowodworskiego. 

2) zmieniająca uchwałę budżetową na 2023 rok (załącznik nr 4 do protokołu); 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury  

i Bezpieczeństwa Publicznego - poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię, co do 

projektu uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego zmieniającej uchwałę budżetową na 2023 

rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Marcin Manowski, Zbigniew Niezabitowski, Monika 

Nojbert, Grzegorz Paczewski, Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, 

Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Małecka 

NIEOBECNI (2) 

Jan Serwatka, Kamil Szafrański  

Rada Powiatu Nowodworskiego przyjęła Uchwałę nr LVIII/359/2023 zmieniającą uchwałę 

budżetową na 2023 rok. 

3) rozpatrzenia petycji (załącznik nr 5 do protokołu); 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mariusz Torbus – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - poinformował, że 

petycja dotyczyła powołania Młodzieżowej Rady Powiatu, pochodziła od osoby z zewnątrz, 
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w związku z tym na ostatnim posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji padła 

propozycja, żeby odmówić uwzględnienia petycji. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie rozpatrzenia petycji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Adam Szatkowski, Zdzisław 

Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

NIEOBECNI (2) 

Jan Serwatka, Kamil Szafrański  

Rada Powiatu Nowodworskiego przyjęła Uchwałę nr LVIII/360/2023 w sprawie 

rozpatrzenia petycji. 

4) przekazania skargi (załącznik nr 6 do protokołu);  

W dyskusji wzięli udział: 

- Mariusz Torbus – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – poinformował, że 

skarga była na pracę Starosty w związku z budowami dróg, przekazał ją Wojewoda 

Mazowiecki. Komisja, po analizie proponuje przekazać skargę do rozpatrzenia organowi 

właściwemu, czyli Staroście. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie przekazania skargi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
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Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Adam Szatkowski, Zdzisław 

Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (2) 

Jan Serwatka, Kamil Szafrański  

Rada Powiatu Nowodworskiego przyjęła Uchwałę nr LVIII/361/2023 w sprawie 

przekazania skargi. 

Raport z głosowań LVIII sesji Rady Powiatu Nowodworskiego stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

5. Sprawozdanie z pracy Wydziału Architektury i Budownictwa za rok 2022 (załącznik nr 8 

do protokołu). 

Głosów w dyskusji nie zabrano, Przewodniczący stwierdził, że Rada sprawozdanie przyjęła. 

6. Interpelacje i zapytania. 

Nie złożono interpelacji i zapytań. 

7. Sprawozdanie z pracy Zarządu pomiędzy sesjami Rady (załącznik nr 9 do protokołu). 

W dyskusji wzięli udział: 

- Anna Małecka – poruszyła kwestię dodatku motywacyjnego dla nauczycieli z Liceum 

Ogólnokształcącego  im. Wojska Polskiego w Nowym Dworze Mazowieckim, obecnie 

dodatek motywacyjny wynosi 140 zł brutto, nie jest to kwota zadowalająca dla nauczycieli. 

- Krzysztof Kapusta – starosta – dziękuje za zwrócenie uwagi na tą kwestię, twierdzi, że 

Zarząd Powiatu Nowodworskiego jest jak najbardziej za zwiększeniem dodatku 

motywacyjnego. W dniu wczorajszym rozmawiał z kilkoma dyrektorami szkół i nauczycielami 

w tej sprawie. Pani Skarbnik przygotuje dla Zarządu skutki kosztów z tym związane.  

- Anna Małecka – prosi o odniesienie się do kwestii remontów w szkołach, pyta czy został 

złożony wniosek do Polskiego Ładu o środki na ten cel. 

- Krzysztof Kapusta – starosta – informuje, że wnioski zostały złożone. Jednocześnie prosi, na 

przyszłość, żeby Dyrektorzy składając wnioski do Zarządu szczegółowo w swoich wnioskach 

pisali jaką kwotę potrzebują i na co konkretnie. 
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- Katarzyna Kręźlewicz – w związku z informacją dotyczącą demontażu progu 

spowalniającego na drodze w Zakroczymiu, zapytała jakie działania zostały podjęte w 

sprawie dwóch progów zwalniających między Dobrzyniem, a Sowią Wolą (Gmina Czosnów), 

które są umieszczone w bliskiej odległości od siebie. Mieszkańcy składali prośbę o demontaż 

jednego z tych progów. 

- Paweł Calak – wicestarosta – Zarząd Powiatu Nowodworskiego jeszcze się zastanawia czy te 

progi zdemontować czy zostawić, ponieważ na tej drodze kierowcy często poruszają się 

z dużą prędkością, a bezpieczeństwo jest najważniejsze. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie z prac 

Zarządu zostało przez Radę przyjęte. 

8. Sprawy różne. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Katarzyna Kręźlewicz – na sesjach pojawiał się wniosek radnych żeby radni mieli możliwość 

zobaczyć stan dróg powiatowych. Zwraca uwagę na bardzo zły stan drogi do Górek. Prosiła 

na posiedzeniu Komisji Infrastruktury, aby radni zobaczyli drogi, które są w najgorszym 

stanie. Były wcześniej ustalane wstępne terminy posiedzenia objazdowego, natomiast na 

ostatnim posiedzeniu został zgłoszony wniosek, aby nie organizować takiego posiedzenia 

ponieważ zbliża się koniec kadencji. Bardzo rozczarowały ją argumenty kolegów radnych 

dotyczące tej decyzji. 

- Elżbieta Kapałka – składa ponownie wniosek o wykonanie komisji wyjazdowej na drogi 

powiatowe. 

- Przewodniczący Rady – zwrócił się z prośbą do Dariusza Tabęckiego Przewodniczącego 

Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury i Bezpieczeństwa Publicznego o podjęcie 

stosownych działań. 

- Dariusz Tabęcki – Przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury 

i Bezpieczeństwa Publicznego poinformował, że na ostatnim posiedzeniu komisji, członkowie 

komisji poprzez głosowanie podjęli decyzję, że nie będą organizować komisji wyjazdowej. 

- Anna Małecka – nawiązując do wniosku złożonego do Polskiego Ładu ma prośbę 

o zorganizowanie komisji wyjazdowej w celu obejrzenia szkół w Nowym Dworze 

Mazowieckim, aby poznać ich potrzeby. 
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- Adam Szatkowski – Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych – zgadza 

się z powyższym, jest to dobry pomysł, aby szkoły w Nowym Dworze Mazowieckim obejrzeć. 

- Mariusz Ziółkowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - poruszył kwestię założenia 

klimatyzacji w serwerowni w Poradni Pedagogiczno - Psychologicznej w Nowym Dworze 

Mazowieckim. Założenie tej klimatyzacji jest niezbędne w całej placówce. Uważa natomiast, 

że jest realne wygospodarowanie środków przynajmniej na klimatyzację w serwerowni. 

Ewentualne koszty naprawy związane z uszkodzeniami spowodowanymi wysokimi 

temperaturami będą znacznie wyższe, niż założenie klimatyzacji.  

- Krzysztof Kapusta – starosta – nikt z Zarządu nie kwestionuje tych potrzeb, natomiast 

zdumiewa nas sytuacja, że wnioski o założenie klimatyzacji wpływają w miesiącach letnich, 

kiedy ceny założenia klimatyzacji są dużo wyższe niż w miesiącach jesiennych i zimowych. 

Potwierdza, że klimatyzacja będzie założona w niedalekiej przyszłości. 

- Katarzyna Kręźlewicz – zachęca, aby zobaczyć „na własne oczy” stan drogi w Górkach, 

ponieważ uważa to za bardzo istotne.  

Przypomniała, że Komisja Rewizyjna była w Poradni Pedagogiczno - Psychologicznej już 

w czasie pandemii i problem z brakiem klimatyzacji nie pojawił się teraz. 

- Elżbieta Kapałka – odnośnie braku planów komisji wyjazdowej na drogi powiatowe, ma 

propozycję, żeby kto nie chce jechać, nie jechał, a kto chce, niech jedzie. Mieszkańcy Powiatu 

Nowodworskiego wielokrotnie proszą o działanie na drodze Górki-Kampinos, Górki-

Dąbrowa. Prosi o zorganizowanie komisji wyjazdowej i pyta czy w ramach Polskiego Ładu 

został złożony wniosek dotyczący dróg powiatowych. 

- Paweł Calak – wicestarosta – tak, był złożony wniosek. Jeśli dofinansowanie zostanie 

przyznane, wówczas Zarząd Powiatu Nowodworskiego zdecyduje na które drogi będą te 

pieniądze przeznaczone. 

- Elżbieta Kapałka – dziękuje za remont drogi do Nowin. Prosi o informowanie radnych 

o terminie odbioru dróg. 

- Anna Maliszewska – prosi o złożenie wniosku o dofinansowanie remontu wszystkich 

budynków tj. Poradni Pedagogiczno-Psychologicznej i Powiatowego Urzędu Pracy. Dyrektor 

Urzędu Pracy już kilkakrotnie zwracała się do Zarządu Powiatu Nowodworskiego z prośbą 

o remont dachu. Pyta na jakie kwoty i na co konkretnie zostały złożone wnioski do Polskiego 
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Ładu i czy Zarząd Powiatu Nowodworskiego ma plan na remont i na remont których dróg 

przeznaczy środki, jeśli zostaną one przyznane. 

- Krzysztof Kapusta – starosta – bierzemy wszystkie nasze instytucje pod uwagę przy 

składaniu wniosków, gdy otrzymamy środki będziemy wspólnie podejmować decyzję na co 

ile przeznaczyć. 

- Marcin Manowski – czy Zarząd jest przygotowany na uwzględnienie wszystkich 

nieprawidłowości na drodze w Górkach. Ostatnio był problem, że nie na całym odcinku jest 

wszystko uregulowane, jak to obecnie wygląda? 

- Krzysztof Kapusta – starosta – w niektórych miejscach faktycznie nie mamy 

poregulowanych stanów prawnych, ale wtedy szukamy takich rozwiązań, które mogłyby 

załatwić sprawę kładąc nową nawierzchnię. 

- Paweł Calak – wicestarosta – to jest odcinek 12 kilometrów, spokojnie można tą drogę 

zrobić kawałkami w przyszłości, jeśli uzyskamy środki. 

- Anna Maliszewska – na jakie kwoty te dwa projekty zostały złożone? 

- Paweł Calak – wicestarosta – to są trzy projekty, jeden na Zespół Placówek Edukacyjnych na 

rozbudowę - 2 miliony,  drugi na kompleksowe wyremontowanie wszystkich placówek 

oświatowych -  5 milionów oraz trzeci na drogi - 15 milionów. 

- Innych głosów nie zabrano. 

9. Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Zdzisław Szmytkowski - przewodniczący Rady – 

o godzinie 09:35 zamknął obrady LVIII sesji Rady Powiatu Nowodworskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego 

/-/Zdzisław Szmytkowski 

Przygotowała: Edyta Tarnowska  

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


